
S SEJ IZVRŠNEGA SVETA
Nižja tatifa za veterinarsko
higiensko službo

O odredbi o plačevanju dela stroškov
veterinarsko-higienske službe v občini so
člani izvršnega sveta razpravljali kar dva-
krat. Pri odločanju so želeli imeti pred
seboj natančnejši vpogled o prilivih sred-
stev po živalih. Gre za to, da del stroškov
neškodljivega odstranjevanja živalskih tru-
pel in odpadkov plačujejo organizacije in
podjetja ter drugi imetniki živali po dolo-
čeni tarifi, za katero se opredelijo občinski
izvrSni sveti. Pri letošnjem odločanju so
imeli pred seboj dva predloga, višjega in
nižjega. Po višjem bi npr. za psa znašala
cena 350 SIT, po nižji 175 SIT.. . Zave-
zanci poravnavajo te obveznosti pri izdaji
zdravstvenega spričevala za živali, pri regi-
straciji psa in prvem vsakoletnem cepljenju
psov proti steklini, lovske družine pri pro-
daji divjadi, živalski vrt pa plačuje stroške
po dejanskih cenah. No, in ker tudi pri
drugi obravnavi predlagane odredbe izvrš-
ni svet ni bil zadovoljen s pojasnili ljubljan-
skega veterinarskega zavoda, se je odločil
za nižji predlog, kar pa ima po mnenju
predstavnika omenjenega zavoda lahko za
posledico to, da bo med letom več sredstev
iz proračuna.

Za prehodni način
financiranja

Tudi o problematiki financiranja in ka-
drovanju Družbenega pravobranilca samo-
upravljanja so razpravljali dvakrat. Po-
trebne so bile dodatne informacije. Ome-
njeni pravobranilec ima spričo nove zako-
nodaje in večjega obsega nalog v zvezi
z varstvom družbene lastnine v postopku
lastninjenja precejšnje kadrovske težave
(zaposlen je le sam, poleg rednega dela pa
iz naslova tega zakona že čaka 500 vlog),
za kar potrebuje denar. ViškorudniŠka ob-
čina že lani ni sofinancirala njegovega dela
(zakon jo obvezuje!), za to leto pa prora-
čun še ni sprejet. Izvršni svet je predlagal,
da bi morala financiranje družbenih pravo-
branilcev v prehodnem obdobju prevzeti
republika (precej občin v Sloveniji tega
organa tudi nima), sicer pa naj se v Ljub-
Ijani to problematiko rešuje v okviru dogo-
vora o financiranju skupnih nalog ljubljan-
skfti občin.

O stavkovnih zahtevah
Izvršni svet tekoče spremlja tudi položaj

v zvezi z uresničevanjem stavkovnih zah-
tev delavcev v izobraževanju, ki mora zaje-
ti tudi zaposlene v zavodih, katerih ustano-
viteljice so občine (vrtci). Republiška vla-
da zanje sredstev za ugoditev stavkovnih
zahtev ni zagotovila, to naj bi storile obči-
ne iz letošnjih proračunskih sredstev, kar
pa je nesprejemljivo. O tem so se dogovar-
jali z vlado in mestom, pri čedmer je bil
potreben tudi vpogled v plačilne spiske, ki
pa jih vzgojnoizobraževalni zavodi do 3.
marca zaradi strokovnih razlogov niso po-
sredovali. Brez tega pa o tem problemu
izvršni svet ne bo razpravljal. Tako so
sklenili na 113. seji in počakali bodo na
podatke.

Denar samo m tekoče
mestne naloge
Izvršni svet je že večkrat razpravljal tudi
o tem, kako financirati skupne mestne na-
loge. Do 1. januarja so se držali lani spre-
jetega družbenega dogovora (nekatere
druge ljubljanske občine tega niso uresni-
čevale v dogovorjenem obsegu), v tem le-
tu, ker ni še nič znanega o proračunskih
usmeritvah, s tem pa tudi ne o letošnjem
družbenem dogovoru, so sklenili prispeva-
ti samo za tekoče naloge (od katerih so
odvisne plače zaposlenih), obrambo in po-
žarno varnost. Ponovno je izvršni svet ugo-

tovil tudi to, da nad uporabo denarja, ki se
zbira v mestu, še vedno ni učinkovitega in
zadostnega nadzora. V kolikšni višini bo
občina prispevala svoj delež mestu, se bo-
do odločali ob sprejemu in razpravah o le-
tošnjih razvojnih nalogah.

O gradivu za mestno
skupščino

Pred prvim marčevskim zasedanjem
mestne skupščine so člani izvršnega sveta
razpravljali tudi o nekaterih točkah tega
zasedanja. Povsem umestne so bile pri-
pombe k osnutku odloka o ustanovitvi,
organiziranju in delovanju Zdravstvenega
doma Ljubljana. Ta odlok je sicer nujen
(sprejet bi moral biti že lani), pa vendar je
treba pred njegovim sprejemom razčistiti
in doreči predvsem določbo o lastnini
zdravstvenih objektov. Le-ta naj bi bila
sedaj last Zdravstvenega doma, za kar pa
ni nobene osnove, saj se občina ni z niče-
mer odrekla npr. objektom, zgrajenim
s samoprispevki, ne gre pa pozabiti, da je
bila občina tudi ustanoviteljica občinskega
zdravstvenega doma. Premalo dorečen je
tudi odlok o odstranitvi opuščenih vozil,
saj ne predvideva tega za izvenmestno ob-
močje, kjer je takih primerov največ.

Komisija za zatiranje
podlubnikov

Imenovana je občinska tričlanska komi-
sija za preprečevanje in zatiranje podlubni-
kov, ki jo vodi inž. Tone Miklavčič, vodja
enote Javne gozdarske službe Škofljica.
V teku je že obsežna akcija republiškega
ministrstva za kmetijstvo za sanacijo žarišč
podlubnikov in s podlubniki napadenih
dreves. Po treh sušnih in vročih obdobjih,
onesnaženosti okolja, slabo izvajanem
gozdnem redu so iglavci močno oslabeli,
pri čemer so se razmnožili škodljivci in
zatorej je potrebno takoj ukrepati.

Izbrali prednostne
geodetske naloge

Ob poročilu Mestne geodetske uprave
so člani izvšrnega sveta menili, da je ta
uprava, ob pomanjkanju sredstev, v lan-
skem letu opravila razmeroma pomemben
obseg dela. Pa vendar, tako je pripovedo-
val tudi njen direktor, se težave v tej upra-
vi vlečejo že vrsto let (od druge svetovne
vojne ni bila v Sloveniji opravljena geodet-
ska revizija, čeprav bi moral biti vsakih 15
let). Velik del družbenih objektov od sta-
novanjskih sosesk, šol, vrtcev, cest, obvoz-
nic ni geodetsko obdelan, nastajajo velike
težave ob izvajanju zakonodaje, predvsem
lastninske, ni razmejitev med družbeno in
privatno lastnino...

Skratka, ogromno nalog, za letos pa se
jim zopet obeta manjša vreča denarja. Ka-
ko naprej? Izvršni svet je to situacijo ocenil
kot zaskrbljujočo, zato se je odločil, da za
območje naše občine ta služba skupaj s se-
kretariatom za urejanje okolja in varstvom
prostora pripravi prednostni vrstni red nuj-
nih nalog, ki morajo biti opravljene v tem
letu.

ZP Podpeč mora v plan
Ko se je izvršni svet seznanil s poročilom

o realizaciji mestnega programa socialnega
in zdravstvenega varstva, je pri tem sprejel
zahtevo, da se v tem letu ponovno vključi
v plan naloga-prostorska razrešitev zdrav-
stvene postaje Podpeč, se je kljub predno-
sti bila v lanskem letu izpuščena. Pri tem
so menili, da mora mesto najti vir sredstev
zanjo. S sprejemom nove zakonodaje
v zdravstvu je precej nalog prešlo na repu-
bliko, del pa jih ostaja v občini odnosno
mestu. Sklenili so, da bodo svoja nadaljnja
prizadevanja usmerili v to, da se bodo
preostale naloge izvajale v obsegu, ki bo
zagotavljal čim višjo socialno varnost upo-
rabnikov.

Še to. Sprejeli so tudi sklep o oddaji
prostora v velikolaški osnovni šoli zasebni-
ku za opravljanje zobozdravstvenih stori-
tev za šolarje.


